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Spørgsmål nr. 1015 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Ministeren bedes oplyse, hvorvidt straffesagskædens gennem-
snitlige gennemløbstid i voldssager også i 2014 forventes at 
overskride den maksimale sagsbehandlingstid, som regeringen 
selv har været med til at fastsætte.” 

 

Svar: 

 

Indledningsvis skal det bemærkes, at det lægges til grund, at spørgsmålet 

er stillet med henvisning til beretningen om straffesagskæden, hvor Rigs-

revisionen har foretaget en kortlægning af sagsbehandlingstiderne for 

straffesager afsluttet i 2012.  

 

Jeg kan i relation til Rigsrevisionens resultater og Justitsministeriets fort-

satte fokus på at sikre en effektiv straffesagskæde henvise til min redegø-

relse til Statsrevisorerne af 28. maj 2014, der fremgår af nedenstående link. 

 

http://www.ft.dk/statsrevisor/20131/beretning/SB9/bilag/2/1378065.PDF. 
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